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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: dr. Varga Judit, igazságügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem szorgalmazza a 2016. május 17-én 
benyújtott törvényjavaslat napirendre vételét?" 

dr. Kövér László, az Országgyűlés elnöke

Benyújtó:

dr. Varga-Damm Andrea (Jobbik)

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani.

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje:

dr. Varga Judit igazságügyi miniszter

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe:

"Miért nem szorgalmazza, hogy a Nemzetközi Büntetőbíróság Statútumának és a Statútum 8. 
cikkére vonatkozó kampalai módosításának kihirdetéséről szóló, T/383 számú törvényjavaslat az 
Országgyűlés előtt napirendre kerülhessen?”

Tisztelt Miniszter Asszony!

2016. május 17-én nyújtotta be az igazságügyi miniszter a jelenleg T / 383 sorszámon szereplő, a 
Nemzetközi Büntetőbíróság Statútumának és a Statútum 8. cikkére vonatkozó kampalai 
módosításának kihirdetéséről szóló törvényjavaslatot. A parlament honlapján akként szerepel ez a 
javaslat, amelynek régi iromány száma T / 10 722, hogy részletes vita szakaszban van. Ehhez képest
az irományhoz nincs esemény, nincs kijelölt bizottság, nincs az irományhoz bizottsági esemény és 



szavazás sem.

Ez a törvényjavaslat nemzetközi szerződés kihirdetéséről szól, azaz a kormány már ezt a 
nemzetközi szerződést aláírta. A 2010. június 10-én, az ugandai Kampalában elfogadott átfogó 
módosítás magyarországi hatálybalépése indokolt. Szeretném megkérdezni az igazságügyi 
miniszter asszonytól, hogy miért nem kezdeményezi a Házelnöknél azt, hogy a nemzetközi 
szerződés kihirdetése az Országgyűlés előtt napirendre kerüljön?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2020. április 6.

Köszönettel és tisztelettel:

dr. Varga-Damm Andrea
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